

路程 4

Section 4

53 公里路線
KM Route

42 公里路線
KM Route

26 公里路線
KM Route

九龍水塘檢查站 至 Kowloon Reservoir Checkpoint to

全長 **4.5** 公里
Distance **4.5** KM

城門水塘檢查 (CP3至CP4) Shing Mun Reservoir Checkpoint (CP3 to CP4)

CP4 開放時間 Opening Hours **10:00-17:30**

衛奕信徑第六段標距柱
Wilson Trail Stage 6 Distance Post

W61->W70

42 / 53公里賽跑手必須於關門時間前到達此站登記，否則將被停止比賽
42 / 53KM runners not registering at this Checkpoint by the cutoff time will be stopped.

42 公里 / 42 KM : 16:30

53 公里 / 53 KM : 15:15

離開CP3前行於右方小徑登山，留意到衛奕信徑標距柱 (W64) 須靠右轉上山，到達山頂轉左見標距柱 (W65) 接金山家樂徑步行約五百米，在家樂徑盡頭折回金山路右轉 (與麥理浩徑第六段重疊)，見標距柱 (W66) 右轉上山，經衛奕信紀念碑後北行沿孖指徑 (W69) 到達城門水塘主壩4號檢查站——城門水塘檢查站 (CP4)。

請注意：W64標距柱之後靠右轉上山，並非直落山。金山家樂徑盡頭轉右行金山路，並非轉左。

After leaving CP3, go uphill on the right, turn right again at distance post (W64). After seeing distance post (W65) at the crest, turn left to trail along Kam Shan Family Trail for approx. 500M. At the end of the Trail, connect to Kam Shan Road (overlapping with Section 6 of MacLehose Trail), then turn right, until reaching distance post (W66) and go uphill on the right. After passing Wilson Trail Monument, go north straight up to Smugglers' Ridge (W69) until arriving at the 4th Checkpoint——Shing Mun Reservoir Checkpoint (CP4).

Attention: At distance post W64, turn right and go uphill, NOT go downhill. At the end of Kam Shan Family Trail, turn right to Kam Shan Road, NOT turn left.



GOLDEN
STATUE
金像牌

金像牌 班戟預拌粉

輕鬆簡易做到
口感鬆軟厚班戟

3分鐘
種材料



於指定超市有售。圖片只供參考。
如有任何爭議，南順產品供應(香港)
有限公司保留最終決定權。